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I henhold til Inatsisartut forretningsorden § 37 stk 1 fremsendes følgende spørgsmål til 
Naalakkersuisut:

1. Hvornår har man sidst optalt hvalrosbestanden i Avanersuaq?

2. Hvor stor en trussel vil hvalrosbestanden lide hvis man gav ekstra kvote 
hvalrosser til fangerne til at afhjælpe sultende slædehunde i 
Avanersuaq?

(Aleqa Hammond, Siumut)

Begrundelse:

Avanersuarmiut kan ikke undvære deres hunde for at opretholde deres erhverv. 

Har de ingen hunde, så kan de ikke tage på fangst. Skal man snakke om bæredygtighed, 
så er det også vigtigt at man ser på det menneskelige bæredygtighed. Bæredygtigt fangst 
og bæredygtigt levevis er vigtige at tage med i vægtskålen når vi vurderer kvoter. Vigtigt at 
tænke på at folk ikke har andre valgmuligheder end at have hunde og leve af fangst. 

Jeg ønsker at mine spørgsmål er besvarede inden 10 arbejdsdage.


